

Dog head Bluetooth speaker user manual

Dear customer:

Thank you very much for your chosen **Dog head** bluetooth stereo,walkman bluetooth speakers.Please read this manual before using.correct operation can better play to the superior product performance.

This product appearance design fashion beautiful,small,portable,pure sound quality,multi-function integrated design,full range of electroacoustic appearance patent system of industry leading technology,make you in the home use,travel,business work anytime,anywhere to enjoy excellent sound effects, for your tablets,mobile phones,digital music player widely audiovisual products such as super perfect sound quality,dazzle colour walkman dazzle colour elves stunning beauty!

NO1.product parameters

Model: dog's head

Type: Bluetooth stereo

Connection: Bluetooth connection, 3.5MM audio jack

Interface Type: USB / TF

Signal to noise ratio: 75 dB or more

Power: Built-in lithium battery

Frequency: 60 Hz to 15 kHz

Battery capacity: 800 mA

Play time: 3-4 hours

Speaker Specifications: 4.0 cm, 5W

Distortion rate: less than 1%

Package includes a speaker, audio file 3.5MM * 1, a USB power cord, manual

NO2.Bluetooth stereo function key is introduced

Press the power button, it will issue a boot tone, flashes flashing at the same time start, the Bluetooth search automatically enter the state, Bluetooth Indicator light flashes; click Bluetooth pairing, Bluetooth success after pairing, Bluetooth indicator light flashes, the sound will be prompted. This machine Bluetooth connected again after the success of Bluetooth will be connected automatically. Bluetooth connection fails, please shut down to restart, may also be low battery,Please charge.



No3. Push the key

- 1.In order to prolong the service life of the machine and protect your physical and mental health, please don't listen to music loudly for a long time,so as not to damage your hearing.
- 2.If you find malfunction with the machine,please immediately shut off the power switch,unplug the USB plug, prevent damage of the speaker and components.
- 3.Electricity shortages affect bluetooth distance or bluetooth easy to disconnect,please recharge in time.

NO4.Matters needing attention

- 1.This product please storage and use in normal temperature environment.
- 2.Please don't put the product is exposed to rain and damp environment.
- 3.Please do not throw,avoid to cause products damage.
- 4.Built-in lithium battery products,please do not arbitrarily discarded or set on fire,lest cause danger.
- 5.Please do not transform the product itself.

狗头蓝牙音箱使用手册

尊敬的客户：

非常感谢您选择的狗头蓝牙音响，随身听蓝牙音箱。使用前请阅读本说明书操作能更好地发挥优越的产品性能。

这款产品外观设计时尚美观，体积小巧，便携，音质纯正，多功能一体化设计，品种齐全电磁外观专利制度的行业领先技术，让你在家中使用，旅行，随时随地都可以工作享受优秀的声音效果，为您的平板电脑，手机，数字音乐播放器等广泛的视听产品超完美音质质量，炫彩随身听炫彩精灵惊艳美人！

NO1.产品参数

型号：狗头

类型：蓝牙立体声

连接方式：蓝牙连接，3.5MM音频插孔

接口类型：USB / TF

信噪比：75分贝或更高

电源：内置锂电池

频率：60赫兹到15千赫兹

电池容量：800毫安

播出时间：3-4小时

喇叭规格：4.0厘米，5W

失真率：1%以下

包装内含扬声器1个，音频文件3.5MM*1个，USB电源线1条，说明书

NO2.功能介绍

按下电源按钮后，会发出开机提示音，牙灯闪烁同时启动后，蓝牙搜索自动进入状态，蓝牙指示灯闪烁;点击蓝牙配对，蓝牙成功后配对，蓝牙指示灯闪烁，声音会提示。这台机器蓝牙连接成功后再次打开蓝牙将会连接自动。蓝牙连接失败，请关机重启，也可能电池电量不足，请充电。



No3.按键介绍

- 1.为了延长机器的使用寿命，保护您的身心健康，请不要长时间大声听音乐，以免损害您的听力。
- 2.如果发现机器出现故障，请立即关闭电源开关，拔下电源插头USB插头，防止扬声器和组件损坏。
- 3.电力短缺影响蓝牙距离或蓝牙容易断开，请重新充电及时。

NO4.注意事项

- 1.本产品请在常温环境下储存和使用。
- 2.请勿将本产品暴露在雨中和潮湿的环境中。
- 3.请勿扔，避免造成产品损坏。
- 4.内置锂电池产品，请勿任意丢弃或放火，免得造成危险
- 5.请不要转换产品本身。

FCC Warning Statement

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.